

Date: December 3rd, 2025

التاريخ: 3 ديسمبر 2025

Circular No:36/ AY 2025-26

Subject: Important Reminder – Student Attendance

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد:

Dear Parents and Guardians,

As we approach the end of the term, we kindly remind all parents of the **importance of daily attendance**. Regular attendance is essential for completing final lessons, assessments, and revision.

According to the **ADEK Student Administrative Affairs Policy** :

- **Absences for Grades 1–12 above 5% of school days** are considered a **cause for concern**.
- **Absences for KG above 10%** negatively affect student progress.
- Schools must follow up on all unreported absences within **2 hours**.
- Only **authorized absences** supported by **documentation** are accepted.

Parent Cooperation:

We kindly ask parents to:

- Ensure children attend school every day until the last day of term.
- Avoid travel or unnecessary absences.
- Submit medical certificates on time.

Your cooperation ensures smooth end-of-term procedures and supports your child's academic success.

Thank you for your continued support.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown
Principal Director

مع اقتراب نهاية الفصل الدراسي، نود تذكيركم بأهمية الحضور اليومي لأبنائكم، حيث يعد الحضور المنتظم ضرورياً لإتمام الدروس الدراسية والواجبات والتقييمات. وبحسب سياسة شؤون الطلبة الإدارية الصادرة عن دائرة التعليم والمعرفة:

- تُعد نسبة الغياب التي تتجاوز 5% للصفوف 1-12 مؤشراً يدعو للقلق.
- تُعد نسبة الغياب التي تتجاوز 10% للصفوف الروضة مؤثرة سلباً على تقدم الطالب.
- يجب على المدارس متابعة الغياب غير المبرر خلال ساعتين من بداية اليوم الدراسي.
- يتم قبول الإجازات المصرح بها فقط والمدعمة بالوثائق الرسمية.

تعاون أولياء الأمور:

نرجو منكم:

- ضمان حضور أبنائكم يومياً حتى آخر يوم في الفصل الدراسي.
- تجنب السفر أو الغياب غير الضروري.
- تقديم الشهادات الطبية في الوقت المحدد.

إن تعاونكم يضمن سير إجراءات نهاية الفصل بسلامة، ويدعم نجاح أبنائكم الأكاديمي. شكرًا لكم على تعاونكم المستمر.



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة